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وارداتآنتیبیوتیکبراساسنیازسنجیصورتمیگیرد
سخنگویوزارتبهداشتپاسخداد؛

ســخنگوی وزارت بهداشت، در پاسخ به این سئوال که آیا 
محموله های بعدی آنتی بیوتیک را وارد خواهیم کرد یا خیر، 

توضیحاتی ارائه داد.
پدرام پاک آئین، گفت: هر جا که نیاز باشــد و تولید کننده 
داخلی نتواند به نیازهای دارویی کشور پاسخ دهد، نسبت به 

واردات اقدام خواهیم کرد.
وی تاکید کرد: سیاست وزارت بهداشت، تسهیل و دسترسی 

آسان مردم به دارو است.
ســخنگوی وزارت بهداشت در پاســخ به این سوال که آیا 
محموله های بعدی آنتی بیوتیک در راه اســت یا خیر، گفت: 

واردات بر اساس نیازسنجی صورت می گیرد.
پاک آئین با اشــاره به واردات محمولــه ۵۰ تُنی داروهای 
آنتی بیوتیک از کشــور هند، افزود: بیشتر این داروها، شامل 
آنتی بیوتیک های کودکان اســت کــه توزیع آنها به زودی 

صورت می گیرد.

جامعه

اخبار کوتاه 

تجمع دانشــجویان دانشگاه های کشــور دیروز نیز 
ادامه داشــت و محوطه مراکز آموزش عالی همچون 
روزهای گذشــته صحنه برگزاری تجمع دانشجویان 

بود.
به گزارش خبرگزاری ایسنا؛ تجمع روزهای گذشته 
اغلب دانشگاه های ایران امروز هم همچون روزهای 
گذشته ادامه یافت. حرکت اعتراضی دیروز در برخی 
واحدهای آموزشی با واکنش هایی همراه شده است.

از ملتهب تریــن  آزاد تهــران شــمال،  دانشــگاه 
دانشــگاه های دیروز بــود. دانشــجویان معترض با 
شــعارهایی مانند »از زاهدان تا تهــران جانم فدای 
ایــران« در محوطه دانشــگاه تجمــع کرده اند و با 
دانشجویان بسیجی درگیر شدند. گفته می شود زمانی 
که درب های خروج دانشــگاه بســته شد، تعدادی از 
دانشــجویان توانســتند با شکســتن درب پارکینگ 

جنوبی از دانشگاه خارج شوند.
این واحد دانشگاهی درباره حوادث دیروز رخ داده در 

محیط این دانشگاه اطلاعیه ای صادر کرد.
به نقل از روابط عمومی دانشگاه آزاد اسلامی، متن 

اطلاعیه به شرح زیر است:
»دانشگاه نه جای فحاشی است، نه چوب 

و چماق و نه گاز اشک آور
پیش از ظهر امروز در واحد تهران شــمال دانشگاه 
آزاد مراســمی برای یادبود شهدای فاجعه شاهچراغ 
برگزار شــد که با درگیری شدیدی میان دانشجویان 
همراه بود. در حین مراســم برخی افــراد با چوب و 
چماق به مراســم دانشــجویان که مجوز رسمی از 

دانشــگاه داشــتند حمله کردند و متاســفانه صحن 
دانشگاه بهم ریخت. یکی از شاهدان عینی می گوید 
در دست برخی از حمله کنندگان چاقو هم بوده است.

روز گذشته نیز افرادی قصد حمله به مقبره شهدای 
دانشگاه را داشــتند و صحنه هایی زشت رقم خورد. 
امروز هم همان افراد دانشگاه را با باشگاه مشت زنی 
اشتباه گرفتند و حملات به دانشجویان شرکت کننده 

در مراسم شهدا را آغاز کردند.

در میــان درگیری های امروز فــردی که هویت او 
معلوم نیســت به یکباره از گاز اشک آور استفاده کرد 
و فضا تندتر شــد. فیلمی که از دانشــگاه در فضای 
مجازی دست به دست می شود نشان می دهد فردی 
که گاز اشک آور را زده خیلی سریع میان دانشجویان 

پنهان می شود و صحنه را ترک می کند.
در هفته های اخیر در هر دانشــگاهی که تجمع های 
دانشــجویی با شــعارهای رادیکال و فحاشی همراه 

شده، صحن دانشگاه تبدیل به کارزار زد و خورد شده 
و صحنه های دون شــأن دانشــگاه پدید آمده است، 
حالا اســتفاده از ســنگ،چوب و چماق فقط منجر 
به رادیکال شدن دانشــگاه می شود. این اتفاق هیچ 
سودی برای دانشجویان با هر سلیقه ای ندارد و هیچ 
دیدگاهی نمی تواند آن را تایید کند. قطعا وجود شور و 
هیجان دانشجویی باعث زنده شدن دانشگاه می شود، 
حتی اگر چند گروه حرف ها و شــعارهای یکدیگر را 

قبول نداشته باشند و برای هم شعار بسازند، عقلای 
دانشگاه مشکلی ندارند.

مشکل از آنجایی شروع می شود که شعارها استادیومی 
و زننده شد و چوب و چماق به جای گفت و گو به صحن 
دانشگاه آمد . قطعا دانشــگاه برای حفظ شأن خودش 
و برای دفاع از حرمت دانشجویان باید مقابل فحاشی، 
اســتفاده از چوب و سلاح سرد، و کارهایی غیرعاقلانه 
بایستد. دانشجویان شاید هیچ وقت نتوانند همدیگر را 

قانع کنند ولی این مجوز رادیکالیسم کور نیست.
بازگشــت فضای علمــی و آرامش انتظــار به حق 
خانواده دانشــجویان و دانشگاهیان است که افرادی 
قلیل این فضا را دراین ۴۱ روز به تشنج کشانده اند.«

روابط عمومی دانشــگاه آزاد اســلامی واحد تهران 
شــمال همچنین با انتشــار اطلاعیه ای،  از برگزاری 
کلیه کلاس های درسی این واحد دانشگاهی مطابق 

روال عادی و بر اساس برنامه های کلاسی خبر داد.
در متن اطلاعیه این واحد آمده اســت: »به اطلاع 
اســاتید گرامی و دانشــجویان عزیز واحــد تهران 
شمال می رســاند، کلیه کلاس های درسی این واحد 
دانشگاهی مطابق روال عادی و بر اساس برنامه های 

کلاسی دایر می باشد.
 در ادامه تنش های امروز در دانشگاهها، دانشجویان 
معترض دانشــگاه اراک مقابل ســاختمان دانشکده 
علوم انســانی تجمع کردند و شعار »دانشجو حیا کن 
کلاستو رها کن« سر دادند. این گروه در اعتراض به 
وضعیت تفکیک جنسیتی در سلف، غذای خود را در 

محوطه این مرکز آموزشی صرف کردند.

دانشجویان دانشگاه فردوسی مشهد نیز در اعتراض 
به حوادث و اتفاقات روز گذشته دانشگاه آزاد مشهد، 
دست به تجمع زدند و شعارهایی مانند »از فردوسی 

تا آزاد، ما همه باهم هستیم« سر دادند.
امروز همچنین دانشجویان دانشگاه سوره نیز با حضور 
در محوطه دانشگاه دست به برگزاری تجمع اعتراضی 
زدند و شــعارهای را هم سر دادند. روز گذشته دانشگاه 
ســوره در اطلاعیه ای که از سوی معاونت دانشجویی 
و فرهنگی این دانشــگاه صادر شــده بود با اشــاره به 
اختلال هــای به وجود امــده در خصوص تشــکیل 
کلاس های درســی آمده بود: با توجه به شکایت های 
واصله از سوی عموم دانشجویان و خانواده های محترم 
آنان و هم چنین گلایه و ناراحتی همســایگان دانشگاه 
به اطلاع آن دســته از دانشجویانی که هنوز قصد برهم 
زدن نظم آموزشــی دانشــگاه را دارند می رساند از روز 
شنبه مورخ ۷ آبان ۱۴۰۱ براساس آیین نامه ی انضباطی، 

مواجهه قانونی لازم، صورت خواهد گرفت.
دانشــگاه چمران اهواز نیز شــاهد حضصور تجمع 
اعتراضی دانشجویان بود که در این میان شعارهایی 

هم داده شد.
دانشــجویان دانشــگاه کردســتان نیــز در تجمع 
اعتراضی خود تفکیک جنســیتی ســلف را از میان 
برداشتند. دانشجویان دانشگاه زنجان هم در اقدامی 

مشابه توانستند تفکیک جنسیتی سلف را بردارند.
گروهی از دانشــجویان دانشــگاه الزهرا نیز تجمع 
کردنــد که ایــن تجمع با درگیری جمــع با یکی از 

نیروهای حراست همراه شده است.

سرهنگ محمدی اعلام کرد؛

افزایش ۴2 درصدی نقل و انتقال خودرو
رئیس مرکز شــماره گذاری پلیس راهــور فراجا گفت: به 
رغم افزایش نقل و انتقال وسایل نقلیه در سال جاری شاهد 

کاهش زمان ارائه خدمات بودیم.
سرهنگ علی محمدی، با اشاره به تعداد مراکز شماره گذاری 
اینترنتی گفت: در اســتان تهران دو مرکز )میثم و خاوران( و 
همچنین اصفهان، فارس، خراســان رضوی، کرمان، البرز و 
آذربایجان شرقی استان هایی هستند که دارای مراکز خدمات 

شماره گذاری اینترنتی هستند.
وی افزود : مردم می توانند از طریق ســامانه سخا به نشانی 
sakha.epolice.ir که لینک آن در ســایت راهور ۱۲۰ 
نیز وجود دارد ثبت نام کرده و خدمات اینترنتی دریافت کنند.

سرهنگ محمدی در ادامه با اشاره به فرآیند شماره گذاری 
اینترنتی بیان کرد: در شــماره گذاری اینترنتی ۸۵ درصد از 
فرآیند کار به صورت اینترنتی انجام می شــود و صرفاً برای 
احراز سکونت و فک پلاک است که طبق قانون باید مراجعه 

حضوری صورت گیرد.
رئیس مرکز شــماره گذاری پلیس راهــور تصریح کرد: در 
شماره گذاری اینترنتی شخص از خودرو پیاده نمی شود و در 
کمتر از ۱۰ دقیقه کار نقــل و انتقال صورت گرفته و فرد از 

مرکز تعویض پلاک خارج می شود.
ســرهنگ محمدی در ادامه با اشاره به مزایای نقل و انتقال 
اینترنتی اظهار داشــت: از مزایای نقل و انتقال اینترنتی این 
است که شــخص می تواند ســوابق تصادفات خودرویی که 
خریداری نمــوده را رؤیت کند و اگر خریــدار چند تا پلاک 
داشــته باشــد می تواند انتخاب کند که کــدام پلاک روی 

خودرویی که خریده است، نصب شود.
وی اضافــه کرد: پرداخت اینترنتی دیــون دولتی، اطلاع از 
ممنوعیت نقل و انتقال خودروی مورد معامله و صرفه جویی 
در زمان از دیگر مزایای نقل و انتقال اینترنتی می باشد. رئیس 
مرکز شــماره گذاری پلیس راهور با اشاره به افزایش نقل و 
انتقال وسایل نقلیه بیان داشت: در ۶ ماهه اول امسال، علی 
رغم اینکه نقل و انتقال خودرو، ۴۲ درصد و موتورسیکلت ۷۵ 
درصد نســبت به مدت مشابه سال قبل افزایش داشته است 
اما نوبت دهی ها به روز انجام شــده که دلیل آن نیز افزایش 
ظرفیــت مراکز تعویض پلاک، غرفه هــا و همچنین اصلاح 
فرایند ها بوده است.ســرهنگ محمــدی تأکید کرد: کاهش 
زمان ارائه خدمات تعویض پلاک و شــماره گذاری در حالی 
اتفاق افتاده است که بعضی از فرآیندها مانند کنترل پرداخت 
مالیات، عوارض آزادراهی اضافه شــده است که قبل از نوبت 
دهی و مراجعه حضوری به صورت اینترنتی پرداخت می شود.

رئیس مرکز شماره گذاری پلیس راهور در پایان خاطرنشان 
کرد: با توجه به مزایایی که برای ارائه خدمات شماره گذاری 
اینترنتی وســایل نقلیه ذکر شد، امیدواریم هموطنان عزیز در 
استان هایی که خدمات اینترنتی شماره گذاری در آن ها ارائه 
می شــود صرفاً از این طریق اقدام به دریافت خدمات شماره 
گذاری کنند. همچنین قابل ذکر اســت که در تلاش هستیم 
تا در آینده نزدیک خدمات شماره گذاری اینترنتی را در سایر 

استان های کشور راه اندازی کنیم.

معاون سازمان حج اعلام کرد؛

۱.2 میلیون نفر در نوبت حج
معاون سازمان حج و زیارت، اولویت های اعزام حج تمتع در 

سال آینده را تشریح کرد.
اکبر رضایی در خصوص متقاضیان پشت نوبت حج تمتع 
کــه دارای فیش بانکی هســتند گفت: در حال حاضر یک 
میلیون و ۲۰۰ هزار نفر پشــت نوبت اعزام به حج هستند 
که بیش از ۱۵ ســال از زمان ثبت نام آنها می گذرد. وی 
اظهار داشــت: به دلیل توقف اعزام ها تعدادی از افراد در 
سال ۹۹ ثبت نام کرده بودند که امکان تشرف آنها فراهم 
نشــد به همین دلیل برای سال آینده این افراد در اولویت 
اعزام ها قرار دارند.معاون سازمان حج و زیارت تاکید کرد: 
بعــد از ثبت نام این افــراد از اولویت های بعدی دعوت به 
عمل خواهد آمد.رضایی در خصوص ســهمیه اعزام زائران 
ایرانی در حج ســال آینده نیز گفت: ســهمیه نهایی بعد از 

انجام مذاکرات اعلام می شود.

تجمعات مختلف دانشجویان در دانشگاه ها

رئیس هیات مدیره دیده بان شفافیت و عدالت، در نامه ای به معاون اول رئیس جمهور، 
نسبت به کمبود ۲۰۰ قلم دارو در آینده ای نزدیک هشدار داد.

احمد توکلی، با ارسال نامه ای به معاون اول رئیس جمهور نسبت به کمبود حدود ۲۰۰ 
قلم دارو در آینده ای نزدیک هشــدار داد و نوشت: دیده بان در ماه های گذشته نیز پیش 

بینی این موضوع را کرده بود و به مسئولین امر تذکر داد، اما به آن توجهی نشد.
در متن نامه آمده اســت: پیرو مذاکره تلفنی حدود ۳ ماه قبل و پیش بینی کمبود دارو 
به دلیل اقدامات ناصواب و غیر مسئولانه مسئولین سازمان غذا و دارو در طرحی به نام 
دارویار، به دلیل عدم توجه به تذکرات دیده بان شفافیت و عدالت، منجر به کمبود دارو 
شــد. بعد از تأخیر در عزل رئیس سابق سازمان غذا و دارو، جلسه ای در مورخ ۴ آبان در 
دفتر دبیر ستاد هماهنگی مبارزه با مفاسد اقتصادی و با حضور معاون اقتصادی جنابعالی، 
دبیر ستاد تنظیم بازار، سرپرست سازمان غذا و دارو و نماینده دیده بان شفافیت و عدالت 
تشــکیل گردید و مواردی مطرح شد که یکی از موارد مطروحه، مصداق سوراخ دعا گم 
کردن است )برخورد با ۶ شرکت دارویی تولید کننده آنتی بیوتیک( که اگر تقصیری هم 
در کمبود دارو داشــته باشند، بســیار ناچیز است و راه به خطا رفتن است. چون مسببین 
و مقصرین اصلی کمبود دارو، تصمیم ســازان و تصمیم گیران در حوزه ستادی سازمان 

غذا و دارو و افراد پشت پرده آنها هستند که همگی برای دیده بان شناسایی شده اند.
به این شرکت ها ارز نداده اند، تسهیلات مالی جهت مابه التفاوت ارز نیمایی و ترجیحی 
نداده اند، جلســات بازخوانی تشکیل نداده اند، قیمت گذاری با تأخیر و غیرمنطقی انجام 
داده اند که همه این اعمال منجر به تضعیف تولید داخل و در نتیجه کمبود دارو شــده 
اســت یا به عبارتی دست شــرکت ها را بسته اند و الان مقصر اصلی که از عمد یا سهو 
منجر به این فاجعه شــده را رها کرده و به دنبال افراد بسیار کم تقصیر رفتن، نه اینکه 

مشکل را حل نمی نماید، قطعاً مشکل را دوچندان می کند.

عضو کمیسیون بهداشت و درمان مجلس با اشاره 
به کاهش سن مصرف مواد مخدر در کشور، اظهار 
کرد: در گذشــته ســن اعتیاد ۵۰ الی ۶۰ سال بود 
بعد از آن به ۳۰ ســال رسید الان حتی در مقاطع 
ابتدایی اســتفاده از مواد روان گــردان مثل گل و 
شیشه فزونی پیدا کرده است که جای نگرانی دارد.

یحیی ابراهیمی در خصــوص روش های مبارزه 
بــا مصرف مواد مخدر، گفــت: یکی از علت هایی 
که جوانان به ســمت اعتیاد می روند، این اســت 
که برنامه درستی برای جوانان نداریم و نتوانستیم 
اوقــات فراغت آنهــا را پر کنیم. از ســوی دیگر، 
جوانان نیاز به شغل و مسکن و تسهیلات تکمیلی 

دارند اما در تامین آنها هم موفق نبودیم.
اعتیاد عمدتا ریشه در فقر دارد

وی با انتقــاد از اینکه یک جوان ورزشــکار چرا 
باید به سمت اعتیاد برود، ادامه داد: وقتی وضعیت 
اعتیاد را در جامعه بررسی می کنیم، می بینیم که 
گســترش اعتیاد، به دلیــل وارد کردن مواد مخدر 
به داخل کشــور نیست بلکه عمدتا ریشه در فقر و 
بیکاری دارد و تا زمانی که نتوانستیم شغل، مسکن 

و فضاهای ورزشــی مناسب را برای جوانان تامین 
کنیم، اوضاع بهتر از این نخواهد شد.

افزایش شیوع اعتیاد در شهرستان هایی 
که سرانه ورزشی پایینی دارند 

ابراهیمی بیان کرد: در بسیاری از شهرستاهایی 

که درصد شــیوع اعتیاد در آنجا بالا است، پایین 
ترین سرانه سالن های ورزشی را دارند. لذا باید 
کارهای هدفمنــدی انجام دهیــم و با اموزش 
می توانیــم بســیاری از این مــوارد را کنترل 
کنیم. متاســفانه بحث اســتفاده از مــواد اعتیاد 

زا در ســطح مدارس هم شیوع پیدا کرده است. 
اموزش پرورش و صدا و سیما باید اموزش هایی 
در خصوص عوارض استفاده از مواد مخدر ارائه 
دهند ولی متاســفانه هیچ گونــه نظارتی وجود 

ندارد.
صدا و سیما نتوانسته اوقات فراغت 

جوانان را پر کند
وی با اشاره به عملکرد صدا و سیما در رابطه با 
آموزش جوانان برای پیشگیری از اعتیاد به مواد 
مخدر، گفت: صدا و ســیما نقش و جایگاه اصلی 
خود را از دســت داده اســت و برنامه هایش به 
شکلی اســت که نتوانسته اوقات فراغت جوانان 
را پر کند و متاســفانه جوانان به ســمت شبکه 
های مجازی روی آورده اند؛ درحالی که شــبکه 
های مجازی هم شمشــیر دو لبه اســت چراکه 
بعضا بدآموزی هایی از طریق این شــبکه ها به 

القاء می شود. جوانان 
ابراهیمــی اضافه کرد:  توســعه زمانی اتفاق می 
افتاد که انســان سالمی از جهت روحی  و جسمی 
داشته باشیم و انسان، محور توسعه است؛ بنابراین 

باید ارزیابی داشــته باشــیم که چرا برخی جوانان 
ما در ســنین پایین ابتدایی و راهنمایی به ســمت 
اســتفاده از مواد روان گردان می روند؟ بهزیستی 
چه نقشی داشــته و چه راهکاری ارائه داده است؟ 
اگــر نیاز به راهکار مجلس اســت ما پیگیری می 
کنیــم و اگر قانون وجود دارد پــس چرا به قانون 

عمل نمی شود!.
مسوولین آمارهای دقیقی از اعتیاد ارائه دهند 
وی خاطرنشان کرد: در گذشته سن اعتیاد ۵۰ الی 
۶۰ ســال بود بعد از آن به ۳۰ ســال رسید و الان 
حتی در مقاطع ابتدایی استفاده از مواد روان گردانی 
مثل گل و شیشــه فزونی یافتــه که جای نگرانی 
دارد. مســوولین آموزش و پرورش و و مســوولین 
کشــوری باید نظارت داشــته باشــند و چاره ای 
بیندیشند اما بعد نظارتی ما ضعیف است و مجلس 
هم باید از مسوولین ذی ربط بخواهد که امارهای 
دقیقی ارائه دهند. جوانان ما در زمان جنگ بیشتر 
در جبهه و جنگ حاضر می شدند اما الان به جای 
اینکــه فرهنگ ایثار و شــهادت را در بین جوانان 
گسترش دهیم وضعیت به شکلی دیگر شده است.

سخنگوی کمیسیون بهداشت و درمان مجلس، جزئیات نشست روز گذشته کمیسیون را که 
با حضور مدیران وزارت بهداشت و سازمان غذا و دارو برگزار شد، تشریح کرد. زهرا شیخی،  
گفت: در پی پیگیری های صورت گرفته توســط مجلس طی دو سال اخیر و حساسیت های 
موجود در حوزه سلامت و گزارش های مردمی این قرارگاه تشکیل شده است تا به مباحثی 
مانند عملکرد پزشکان، حوزه درمان، قصور پزشکی، دخالت غیرمجاز در امور پزشکی و اخذ 
مبالغ اضافه بر تعرفه نظارت های دقیق را داشــته باشد و با توجه به اینکه برخی مجازات ها 
بازدارندگی لازم را نداشــته است بر این اســاس وزارت بهداشت لایحه ای را برای افزایش 
میزان جرایم به دولت ارائه کرده است. وی از حضور سرپرست سازمان غذا و دارو در نشست 
کمیســیون بهداشت و درمان برای ارائه گزارش در مورد دلایل کمبود دارو و سرم در کشور 
و راهکارهای ســازمان برای رفع مشکلات مطروحه خبر داد و گفت: اعضای کمیسیون بر 
ضرورت رفع ســریع تر کمبودهای دارویی و تعامل بیشتر ســازمان غذا و دارو با کمیسیون 
بهداشــت و درمان تاکید کردند و سرپرســت ســازمان غذا و دارو از تلاش ها و همکاری 
کمیســیون برای رفع مشــکلات حوزه دارو و درمان تشــکر و تاکید کرد که از اواخر هفته 
وضعیت دسترســی به دارو بهتر می شود.شیخی یادآور شد: سرپرســت سازمان غذا و دارو، 
عواملی مانند تأخیر در قیمت گذاری دارو، عدم پذیرش قیمت کمیسیون قیمت گذاری توسط 
شرکت ها، نبود پروانه ثبتی در مورد برخی از اقلام وارداتی، عدم ترخیص به موقع مواد اولیه 
داروهای تحت کنترل و عدم توجه به هشــدارهای ســندیکاهای دارویی را از جمله عوامل 
درون ســازمانی کمبودهای دارویی برشــمرد و خواستار توجه به اختصاص ۱۵ هزار میلیارد 
تومان اعتبار برای تسهیلات بانکی، تسهیل ترخیص محموله های دارویی موجود در گمرک، 
موضــوع ارزش افزوده محصولات دارویی، مــوازی کاری در حوزه دارو، بازپرداخت بیمه ها، 
نوسازی صنعت دارویی کشور و رفع قطعی آب و برق کارخانجات دارویی برای بهبود وضعیت 

صنعت داروی کشور شد.

معاون مالی و اقتصاد شهری شهرداری تهران از فروش ضایعات شهرداری برای اولین بار 
در بورس کالا خبر داد و گفت: با توجه به مصوبه شورای شهر بهترین مرکز برای برگزاری 
نمایشــگاه ها شهر آفتاب است.لطف اله فروزنده در جلســه شورای مدیران حوزه معاونت 
مالی با بیان اینکه شــهرداری تهران در نظر دارد برای اولین بار ضایعات آهنی خود را با 
همکاری شــرکت سرمایه گذاری شهر در بورس کالا به فروش برساند، گفت: با توجه به 
انجام مقدمات لازم به زودی ضایعات از طریق بورس با قیمت واقعی و شــفاف به فروش 
می رســد. معاون مالی و اقتصاد شهری شهرداری تهران با بیان اینکه ضایعات شهرداری 
تهران در مجموع رقم قابل توجهی اســت، عنوان کرد: عرضه ضایعات در بورس کالا را 
از ضایعات آهن شــروع کرده و در نظر داریم تا به فروش ســایر ضایعات تسری بخشیم 
و هر چیزی را که قابلیت عرضه در بورس کالا را داشــته باشــد؛ در راستای شفافیت در 
بورس عرضه می کنیم.وی در ادامه با اشــاره به برنامه های معاونت مالی و اقتصاد شهری 
در سال جاری گفت: طراحی اوراق گام، تهیه و ارائه لیست املاک مناطق، پیگیری و ارائه 
گزارش در خصوص مطالبات شــهرداری تهران از دولــت، تهاتر املاک با مناطق و…

از جمله برنامه های عملیاتی معاونت مالی و اقتصاد شــهری در ســال جاری است. انتقال 
نمایشگاه ها به شهر آفتابفروزنده در ادامه و در خصوص انتقال نمایشگاه ها به شهر آفتاب 
افزود: شهرداری تهران توسعه شهر آفتاب را در دستور کار قرار داده و ما معتقدیم با توجه 
به مصوبه شورای اسلامی شهر تهران بهترین مرکز برای برگزاری نمایشگاه ها مجموعه 
شــهر آفتاب است. معاون مالی و اقتصاد شهری شهرداری تهران افزود: در حال رایزنی با 
دولت و مســئولان مربوطه هستیم تا جهت گیری به این سمت باشد و بتوانیم از ظرفیت 
شــهر آفتاب برای برگزاری نمایشگاه ها استفاده کنیم.وی در پایان اظهار کرد: شهر آفتاب 
علاوه بر برگزاری نمایشــگاه، ظرفیت های دیگری از جمله در حوزه های گمرک نیز دارد 
که می توان بیش از پیش از این مهم در راستای پیشبرد اهداف مدیریت شهری بهره برد.

 مقصر اصلی کمبود دارو 
را رها کرده ایم

نگرانیاستفادهازگلوشیشهدرمقاطعابتدایی

درخواست اعتبار ۱۵ هزار میلیاردی 
برای ثبات بازار دارو

 فروش ضایعات شهرداری 
در بورس کالا

در نامه ای به معاون اول رئیس جمهور مطرح شد؛

عضوکمیسیونبهداشتمجلسهشدارداد:

معاون مالی و اقتصاد شهری شهرداری تهران  مطرح کرد:در نشست کمیسیون بهداشت و درمان مطرح شد؛


